

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS
DOUANIERS ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/1548

14 septembre 1961

Distribution limitée

ARRANGEMENT FRANCO-AUSTRALIEN DU 28 JUILLET 1961
SUR LES EXPORTATIONS DE FARINE VERS L'ASIE DU SUD-EST

Les gouvernements français et australien ont fait savoir au Secrétaire exécutif que leurs délégations se sont réunies à Paris du 23 juin au 27 juillet 1961 pour examiner les effets sur les exportations de farine vers l'Asie du Sud-Est de l'accord conclu entre la France et l'Australie, le 20 avril 1960, conformément à la Recommandation des PARTIES CONTRACTANTES en date du 21 novembre 1958¹.

A l'issue de cet examen, les deux délégations sont convenues de reconduire pour une période d'un an les dispositions de l'accord franco-australien du 20 avril 1960.

Les deux délégations sont également convenues que cet arrangement doit donner aux marchés en question, pour l'Australie et la France, le degré de stabilité que les PARTIES CONTRACTANTES ont recherché toutes les fois qu'elles ont examiné ce problème. Les délégations des deux pays espèrent que la situation harmonieuse ainsi créée ne sera pas troublée par les opérations d'exportateurs occasionnels qui pourraient provoquer une désorganisation de ces marchés.

¹IBDD, Supplément N° 7, page 23.

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

RESTRICTED

L/1548

14 September 1961

Limited Distribution

FRENCH-AUSTRALIAN ARRANGEMENT OF 28 JULY 1961 ON EXPORTS OF FLOUR TO SOUTH EAST ASIA

The Governments of France and Australia have notified the Executive Secretary that delegations representing the French and Australian Governments met in Paris from 23 June to 27 July 1961 to examine the results of the French-Australian Agreement on exports of flour to South East Asia, concluded on 20 April 1960 following the Recommendation¹ of 21 November 1958 of the Contracting Parties.

At the conclusion of these discussions the two delegations have agreed to renew for a period of one year the provisions of the French-Australian Agreement of 20 April 1960.

The delegations have further agreed that the arrangement thus concluded should bring to the markets in question, in respect of Australia and France, the degree of stability sought by the Contracting Parties in their various examinations of the subject. They express the hope that the harmonious conditions thus created will not be disturbed by operations of sporadic exporters which could lead to disorganization of the markets in question.

¹BISD, Seventh Supplement, page 22